
Grundejerforeningen Nøragersminde 

Mødereferat 

16. maj 2023 

Til stede: Thomas Edvardsen, Ellen Bremholm, Brian Møllebjerg, Erik Sørensen, 

Anita Thorius og Marianne Ahlquist 

Afbud: Stine Dahl 

Næste møde: 12. juli 2023 kl. 18.00 

1. Valg af referent 

Marianne Ahlquist 

2. Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde  

Referatet er godkendt 

3. Status fra formanden 

• Udfordringer med Penneo, så mangler vi at få underskrevet referatet fra 
generalforsamlingen  

• Grundejerforeningen har modtaget indkaldelse til møde i sammenslutningen for 
grundejerforeninger. Vi vil høre om der er andre der har erfaring i forhold til digital 
udsendelse eller vejprojekter som vores 

4. Status fra udvalg 

• Økonomiudvalg 
o Opkrævningerne for 2023 er sendt 
o Inkassosager vil fremover blive håndteret af vores nye advokat 
o Sparekassen Sjælland Fyn er blevet opgjort og overført til AL 
o Aftalekontoen kører som aftalt 
o Bemanding: Ellen 

 

• Vejprojekt  
o Skrivelsen er sendt til Tårnby forsyning den 11. maj 2023  
o Vi er blevet kontaktet en anden grundejerforening, som har hørt om vores sag med 

Tårnby Forsyning, og som ville høre om vores sagen 
o Det kan blive relevant at undersøge om der er grundejere, som har tilsluttet faskinen 

til overfladeafvandingen og hvor mange grundejere, som det i givet fald drejer sig 
om 

o Bemanding: Thomas og Brian 
 

• Daglig drift af veje 
o Reparation af huller på Tilburg Alle er foretaget og faktura sendt videre til Ellen 
o Jeg har talt med Tårnby kommune i forhold til reglerne og proceduren omkring 

”Råden over vejarealer”. Det er ikke ved private fester, men kun i forbindelse med 
vejfest og lignende, hvor man som grundejer får lov til at lukke vejen af. Fremover 
skal det godkendes af bestyrelsen i grundejerforeningen hvis man ønsker at ”råde 
over vejen” i gfn 

o Thomas bestiller NemId administrator rettigheder 
o Bemanding: Marianne 
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• Hjemmesideudvalg 

o Hjemmesiden er blevet opdateret med den nye bestyrelse 
o Kalenderen på forsiden viser nu de(n) kommende begivenhed(er) 
o Vi er ikke startet med at kigge på optimering af hjemmesiden endnu 
o Bemanding: Marianne og Erik  

 
• Vedtægtsudvalg 

o Erik er begyndt at kigge på strukturen 
o Bemanding: Erik og Brian 

 
• Festudvalg 

o Vi vil kontakte kulturzonen og aflyse dagen i august, hvor vi havde planlagt at holde 
jubilæumsfesten 

o Bemanding: Stine 
 

• Sekretariatet 
o Intet at berette 
o Bemanding: Stine  

5. Næste bestyrelses møde 12. juli kl. 18.00  

6. Eventuelt 

• Forslag om at vi anskaffer en projektor, som kan anvendes i forbindelse med møder m.m. 
• Af hensyn til mulighederne for udrulning af fjernvarme i grundejerforeningen, så vil vi 

undersøge hvor mange, som ikke ønsker at blive tilsluttet fjernvarme fx pga varmepumpe 
• Udkast til ordensreglerne, som kan bruges til vejsyn sendes ud på mail, som alle bedes give 

feedback på mail 
• Forslag om indførsel af ”nabokort” 
• Forslag om forårets dag 


